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Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) ` bekezdésére, valamint .az .egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbelikérdést kívánok
benyújtani Pintér Sándor belügyminisztériumot vezető Miniszter Úrhoz

„A Magyarország által befogadott ká .1300 meneküli milyen lakhatással képzéssel,
munkához jutással kapcsolatos támogatásokban részesült? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mint arról már korábban a sajtóban megjelent hírek alapján tudomást lehetett szerezni, Altus z
Kristóf, a külügyminisztérium helyettes államtitkára egy máltai lapnak adott interjújában arró l
beszélt, hogy Magyarország a tavalyi évben 1300 menekültet már befogadott,'-de ezt az ó
biztonságuk érdekében nem hozták nyilvánosságra .

Miniszter úr korábbi sajtótájékoztatóján úgy nyilatkozott, hogy az , említett személyek olyan
rászoruló emberek, akiknek a kormány minden segítséget megad . Ennek értelmében vannak
olyanok, akiknek a mindennapi életüket segítik, vagy akiknek iskoláztatják a°gyermekeiket ,
vannak olyanok, akiket a Bevándorlási és Menekültügyi Hivatal (BMBH) elhelyez, és
emellett dolgozhatnak, és van olyanok is, aki segélyb ő l élnek.

2013-ban a magyar kormány által elfogadott, 2020-ig szóló migrációs stratégia többek között
arról ír, hogy a menekültként befogadott embereknek fogalmuk sincs arról, mit, hol és hogya n
igényelhetnének az államtól . A magyar ellátórendszer pedig nincs felkészülve a velük val ó
találkozásra.

A harmadik országból érkezett menekültek korábban az államtól például lakhatási támogatást ,
aztán 2014-től integrációs támogatást is kaphattak . Ennek azonban már vége, 2016-ban a
kormány megszüntetett minden támogatást . A menekültek azóta csak egy féléves tó-
jogviszonyt kapnak az államtól .
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Kérdezem miniszter úrtól, hogy a menekült státuszt kapott kb . 1300 fő kapott-e a Magyar
államtól van más alapból p1 . Menekültügyi, Migrációs és Integrációs Alapból olyan
támogatást, amely elősegítette az ő integrációjukat, különös tekintettel a lakhatással ,
képzéssel, munkához jutással kapcsolatos támogatásokra?

Várom megtisztel ő válaszát!

Budapest, 2018 . január 22.
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